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Z Á P I S N I C A 
 

zo 7. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva  obce Ohrady konaného dňa  
25. septembra 2019 o 17.30 hod.  

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Ohradoch. 

       
P r í t o m n í :    podľa pripojenej prezenčnej listiny  /príloha č.1/ 
 
 

P R O G R A M 
 

 1./  Otvorenie rokovania obecného zastupiteľstva 
 2./  Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov- a zapisovateľa zápisnice 
 3./  Správa o plnení prijatých uznesení 
 4./  Správa o čerpaní rozpočtu obce za I. polrok 2019 
 5./  Správa hlavného kontrolóra o vykonaných  kontrolách v I. polroku 2019 
 6./  Prejednanie a schválenie návrhu dodatku č. 3/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce  
       Ohrady č. 4/2013 
 7./  Prejednanie audítorskej správy o overení účtovníctva obce za rok 2018 
 8./  Prerokovanie správy predsedu OFK Rapid Ohrady 
 9./  Správa o hodnotení obecnej oslavy v našej obci a stretnutia priateľských obcí pod  
       spoločným názvom "Kürt" 
10./ Prejednanie aktuálnych otázok a žiadostí  
11./ Diskusia 
12./ Návrh uznesenia k bodu č. 10 
13./ Záver 
 
 

ROKOVANIE: 
 

    K bodu č. 1 – otvorenie rokovania 
 

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Ohradoch otvorila a viedla Ing Anikó Rabay starostka 
obce.  Konštatovala, že z 9 poslancov OZ je prítomných 9, t.j. zasadnutie je uznášania 
schopné.  Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

   Po privítaní starostka obce dala hlasovať o programe 7. riadneho zasadnutia OZ Ohrady. 
Program rokovania poslanci jednohlasne schválili. Program tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a obecné zastupiteľstvo vynieslo 

 

uznesenie č.47/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo  

A. S c h v a ľ u j e - program 7. riadneho zasadnutia OZ podľa návrhu starostky obce 
 

Hlasovanie:  za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 
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K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov a zapisovateľa 

                      zápisnice            
                          

Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie z radu poslancov v zložení: 
- PaedDr. Zuzana Bíróová, Monika Bazsó a Peter Gaál   

Ďalej starostka obce určila :  
a) za overovateľov zápisnice poslancov :  –  Ing. Elvíra Golha Orbánová, PhD. 
                                                                       Norbert Fekete 

    b) za zapisovateľku zápisnice : Renátu Bíróovú– referentku OcÚ 
 
     Po prerokovaní starostka obce dal hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č.48/7OZ/2019 

  v ktorom obecné zastupiteľstvo 

A. S c h v a ľ u j e  - zloženie návrhovej komisie podľa návrhu starostky 
 

Hlasovanie:  za / proti / zdržal sa :       9 / 0 / 0 

 
 

    K bodu č. 3 – Správa o plnení prijatých uznesení  
 
     Správu o plnení prijatých uznesení predniesli: Ing. Anikó Rabay, starostka obce,  Ildikó 
Sághyová, účtovníčka  OcÚ a Zuzana Bugárová daňová referentka OcÚ Ohrady. 

     A. Stav účtov a pohľadávok obce –  stav účtov a stav pohľadávok ku dňu  25.09.2019    
predkladala Ildikó Sághyová, účtovníčka OcÚ Ohrady a Zuzana Bugárová daňová 
referentka OcÚ Ohrady. 
Písomne vypracované materiály tvoria  prílohu  č. 3  a prílohu č.  4 tejto zápisnice. 

 

B.   Starostka obce vo svojej správe predkladala plnenie nasledovných uznesení : 

   B.1./   Miestne dane a poplatky – informovala prítomných, že daňovníci, ktoré ešte 
nezaplatili svoje dane a poplatky už boli cestou miestneho rozhlasu viackrát upozornení na 
splnenie daňových povinnosti, okrem toho boli písomne vyzývaní na úhradu svojich 
nedoplatkov a zároveň ich žiada, aby bezodkladne uhradili svoje daňové nedoplatky. 
 

         B.2./ Triedenie odpadu, kontajnery na separovaný odpad - s radosťou konštatovala, 
že väčšina z obyvateľov obce využíva možnosti separovania odpadu  a triedený odpad uložia 
do kontajnerov, ktoré sú uložené na území obce. Z toho vyplýva, že v budúcnosti budeme 
musieť zabezpečiť ďalších kontajnerov. Touto cestou vyzýva občanov obce, aby dbali 
zvýšenú pozornosť na dôsledné a zodpovedné triedenie odpadu, lebo správnym triedením 
znižujeme množstvo odpadu uloženého na skládke a taktiež náklady obce na zber a 
zhodnotenie odpadu. O správnom triedení odpadu sme informovali občanov obce pomocou 
informačných letákov, na webovej stránke obce ako aj na FB-u obce. 
Ďalej vyzýva občanov, aby biologicky rozložiteľný odpad, tzv. klasický zelený odpad /tráva, 
lístie, drevný odpad zo strihania a orezávania krovín a stromov atď./ aby neuložili do 
smetných kontajnerov ale do nádoby na kompostovanie, alebo ak vznikne väčšie množstvo 
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biologického odpadu v domácnosti, tak môžu uložiť na hospodárskom dvore Tájlok, ako 
doteraz. Kto má ešte záujem o domáci kompostér, ten si môže  vyžiadať na obecnom úrade, 
ešte sú k dispozícii. 
 
     C. Informatívne hlásenie riaditeľky ZŠ o zahájení šk.roka 2019/2020 -  
Mgr. Borárosová Iveta vo svojej správe uviedla, že slávnostné otvorenie nového školského 
roku 2019/2020 sa uskutočnila 2. septembra 2019.  Škola aj v tomto školskom roku bude 
fungovať ako doteraz, budú štyri samostatné ročníky a jeden klub pre detí, kde učia 
kvalifikovaní pedagogickí pracovníci v počte 4 a 1 pedagóg na náboženskú výchovu. Počet 
žiakov v 1. ročníku je 7, v 2. ročníku je 10, v 3. ročníku 3 a v 4. ročníku 9, teda celkový počet 
žiakov v štyroch triedach je 29.  
Cieľom učiteľov je vychovávať deti a žiakov ako harmonicky rozvinuté osobnosti, schopné 
uplatniť sa v ďalšom štúdiu ako aj v spoločnosti. Už koncom augusta bol vypracovaný rozvrh 
hodín a sú zabezpečené všetky pracovné podmienky, ktoré sú potrebné k fungovaniu nového 
školského roka. 
 

D.  Jolán Gányovics – riaditeľka MŠ s VJM Ohrady – vo svojej správe uviedla, 
že slávnostné otvorenie nového školského roku 2019/2020 sa uskutočnilo dňa 2. septembra 
2019. Materskú školu teraz navštevuje celkom 45 detí, ale zapísaných je celkom 48 detí, 3 
prídu neskoršie, teda MŠ z kapacitného hľadiska je maximálne využitá. Je s celodennou 
prevádzkou a deti sú vo dvoch triedach.  Výchovno-vzdelávaciu prácu s deťmi realizujú 4 
učiteľky s dlhoročnou pedagogickou praxou. Predškolákov je 16 detí. Vzhľadom na veľký 
počet detí, obec ako zriaďovateľ dočasne zabezpečila jednu pomocnú pracovnú silu do MŠ .   

  
Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a obecné zastupiteľstvo vynieslo 

 

uznesenie č. 49/7OZ/2019 
 

  v ktorom obecné zastupiteľstvo 

A. Berie na vedomie   
- kontrolu plnenia predchádzajúcich uznesení o stave účtov a finančných prostriedkov    
  obce ako aj o stave pohľadávok obce 
- informatívne hlásenie o triedení odpadu na území obce 
- informatívne hlásenie riaditeľky ZŠ s VJM a riaditeľky MŠ s VJM o zahájení  
  nového školského roku 2019/2020  
                        

 
Hlasovanie:  za / proti / zdržal sa :       9 / 0 / 0 

 
 
 

K bodu č. 4 – Správa o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 

 
     Správu predkladala Ildikó Sághyová, účtovníčka obce.  Správa bola vypracovaná písomne, 
ktorú obdržali aj poslanci elektronicky a tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice.  
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     Po prerokovanie správy starostka obce dala hlasovať a OZ schválilo 
 
 

uznesenie č. 50/7OZ/2019 
 

   
  v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. berie na vedomie  - správu o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 
 

             Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9  / 0 / 0 
 
 
 

    K bodu č.5 – Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách na            
                          Obecnom úrad Ohrady v priebehu I. polroka 2019 
 
      Ing. Štefan Demian hlavný kontrolór obce ospravedlnene bol neprítomný na zasadnutí, 
preto správu, ktorá bola vypracovaná písomne predkladala poslancom Ildikó Sághyová, 
účtovníčka obce. Správa tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice.        
                            
     Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č. 51/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. berie na vedomie - správu hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
   

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 
 
 
 

K bodu č.6 – Prejednanie a schválenie návrhu dodatku č. 3/2019, ktorým sa   
                     mení a dopĺňa VZN obce Ohrady č. 4/2013           
       
     Návrh dodatku obdržali poslanci elektronicky, ktorý bol vyvesený na úradnej tabuli obce 
od 19.8.2019 do 3.9.2019. Toto VZN určí výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
materskej školy, školského klubu pre detí  a nákladov v školskej jedálni. Ako je už každému 
známe od 1 septembra 2019 zo štátneho rozpočtu bude poskytovaná dotácia na stravu na deti, 
ktoré navštevujú posledný ročník materskej školy a deťom navštevujúce základnú školu. 
Dotácia na stravu sa poskytuje v sume 1,20 Eur za každý deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo 
výchovno-vzdelávacej činnosti v materskej škole alebo vyučovania v základnej škole a 
odobralo obed, alebo iné jedlo. V dôsledku úpravy tohto zákona boli upravené aj finančné 
pásma na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 
1. septembra 2019.  
Vzhľadom na skutočnosť, že v rámci Slovenskej republiky sú rozdielne cenové relácie v 
dodávkach potravinových komodít, z ktorých sa strava v zariadeniach školského stravovania 
pripravuje, MŠ SR pre stanovenie výšky príspevku na stravovanie uvádza rozpätie finančných 
pásiem, na základe ktorých riaditelia škôl, školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
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miestnej štátnej správy a zriaďovatelia všeobecne záväzným nariadením stanovia výšku 
príspevku za stravovanie v školskej jedálni.  
Úpravou zákona boli zmenené finančné pásma, namiesto 5 teraz sú len 3 finančné pásma, v 
ktorých sa zvýšili ceny na nákup potravín. Doteraz sme pracovali s cenami podľa 2. 
finančného pásma, ktoré ceny boli nasledovné : 
 
                 
Veková kategória stravníkov Desiata v 

€ 

Obed v € Olovrant 

v € 

Spolu 

v € 

Materská škola vek. kat. 2 - 6 rokov 0,28 0,68 0,23 1,19 

Základná škola I. stupeň - vek. kat. 6-11 rokov - 1,01 - 1,01 

Zamestnanci - ZŠ, MŠ, ŠJ - 1,19 - 1,19 

Cudzí stravníci - dospelý - 2,90 - 2,90 

 U cudzích stravníkov - dospelých - 2,90 € / obed / deň : prevádzkové náklady 1,42 € a na 

nákup potravín: 1,48 €. 

 

 

Aby sme vedeli udržať 2. finančné pásmo, preto starostka obce navrhuje zvýšiť príspevok na 

nákup potravín podľa jednotlivých vekových kategórií nasledovne:               

 

Veková kategória stravníkov Desiata v 

€ 

Obed v € Olovrant 

v € 

Spolu 

v € 

Materská škola vek. kat. 2 - 6 rokov 0,36 0,85 0,24 1,45 

Základná škola I. stupeň - vek. kat. 6-11 rokov - 1,15 - 1,15 

Zamestnanci - ZŠ, MŠ, ŠJ - 1,33 - 1,33 

Cudzí stravníci - dospelý - 3,10 - 3,10 

U cudzích stravníkov - dospelých - 3,10 € / obed / deň : prevádzkové náklady 1,69 € a na 

nákup potravín: 1,41 €. 

 
     Ďalej starostka obce navrhuje zvýšiť príspevok na čiastočnú úhradu nákladov materskej 
školy ako aj školského klubu detí z doterajších 6,00 € na 8,00 €  / mesiac / dieťa. Toto 
zvýšenie odôvodnila so zvýšením prevádzkových nákladov (elektrická energia, plyn, voda, 
údržba) ako aj zvýšením ceny potravín, ktoré neumožnia zabezpečiť zdravú výživu deťom. 
Návrh dodatku č. 3/2019 tvorí prílohu č. 7 tejto zápisnice. 
 
     Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 
 

uznesenie č. 52/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. Schvaľuje - dodatok č. 3/2019 ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Ohrady č. 4/2013 
   

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 
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K bodu č. 7 – Prejednanie auditorskej správy o overení účtovníctva obce za rok     
                      2018 
 
     Správa audítora o overení účtovníctva za rok 2018 bola vypracovaná písomne, ktorú 
poslanci obdržali elektronicky. Stručný obsah správy predkladala Ildikó Sághyová, 
účtovníčka obce. Správa tvorí prílohu č. 8 tejto zápisnice. 
 
     Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č. 53/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. Berie na vedomie - správu audítora o overení účtovníctva obce za rok 2018 
   

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 

 
 
K bodu č.8 – Prerokovanie správy predsedu OFK Rapid Ohrady 
 
    Starostka obce na úvode vyslovila potešenie nad tým, že na zápase DAC - Ružomberok 
dňa 21.9.2019 naši hráči - deti U11 sprevádzali futbalistov pri nástupe na zápas. Deti aj 
rodičia boli veľmi nadšení, za čo patrí poďakovanie popri vedeniu športového klubu i  MUDr. 
Tomášovi Almásimu.  
Ďalej starostka obce hovorila o dosiahnutých výsledkoch futbalového klubu. Futbalové 
mužstvo dospelých, ktoré bolo novozaložené pred 2 rokmi postupne dosiahlo pekné výsledky. 
V januári toho roku na valnom zhromaždení volili nové vedenie v nádeji, že nový futbalový 
tím v spolupráci s obecným zastupiteľstvom zabezpečí úspešne fungujúci futbalový klub. 
Pred volením nového vedenia klubu Ing. Ladislav Csölle  prisľúbil zaistiť finančnú podporu 
od sponzorov ako aj z vlastných prostriedkov okrem dotácie z rozpočtu obce za podmienok, 
že o všetkých finančných  transakciách budú rozhodovať spoločne predseda klubu 
s podpredsedom. 
Starostka obce s poľutovaním konštatovala, že máme vedomosti o tom, že v rámci vedenia 
klubu vznikol spor, a obáva sa, že tento fakt môže negatívne ovplyvniť výkon hráčov v 
budúcnosti. Starostka obce sa ako aj doteraz, tak aj naďalej nezúčastní v žiadnej forme 
v týchto sporoch, ale ako zástupca obce, ako hlavný sponzor klubu oprávnene očakáva, aby 
všetky osobné ako aj profesionálne problémy, nepokoje si zariadili medzi sebou a nie pred 
hráčmi, fanúšikmi, a pred inými osobami.  
Ďalej informovala prítomných, že podpredseda klubu písomne oznámil, že žiaľ sľúbenú  
podporu klubu je nútený zrušiť, čo vo svojom oficiálnom liste aj odôvodnil.  
Potom starostka obce požiadala predsedu klubu Gabriela Csikmáka, aby predkladal 
informatívnu správu o činnosti klubu, o ďalších ako i o dosiahnutých cieľoch, o možnostiach 
zabezpečenia ešte potrebných fin. prostriedkov. Predseda klubu predkladal svoju správu o 
celkovej činnosti klubu. Predseda svoju písomne vypracovanú správu doplnil bodom, 
v ktorom sa chcel vzdať funkcie, nakoľko podľa neho vedenie spochybňuje jeho rozhodnutia 
a obviňujú ho všelijakými obvineniami. Starostka obce skonštatovala, že z funkcie sa vzdať 
nemôže pred OZ, nakoľko športový klub je samostatnou právnickou osobou a jeho osoba ako 
aj vedenie športového klubu bola zvolená na valnom zhromaždení. Napriek týmto nešťastným  
skutočnostiam starostka obce pevne verí, že tie spory v rámci vedenia sa vyriešia a celé 
vedenie sa sústredí na prácu, tj. usiluje sa na napredovaní nášho mužstva. 



 7

 Písomná správa predsedu klubu tvorí prílohu č. 9 tejto zápisnice.   
 
     Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č. 54/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. Berie na vedomie - informatívne hlásenie starostky obce ako aj predsedu futbalového 
klubu   
 

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 
 
 

K bodu č.9 – Správa o hodnotení  obecnej oslavy v našej obci a zo stretnutia  
                     priateľských obcí pod spoločným názvom "Kürt" 
 
     Starostka obce stručne vyhodnotila Deň obce zo dňa 29.6.2019. Akciu hodnotila pozitívne, 
poďakovala všetkým, ktorí akokoľvek prispeli k úspešnému priebehu Dňa obce. Poďakovala 
za sponzorské dary ako aj za poskytnuté dary do tomboly, členom OZ, všetkým účinkujúcim 
a všetkým zamestnancom obce, ktorí sa zapojili do tejto kultúrnej akcie. 
Celkový príjem z predaja lístkov na tomboly bolo 1095,- Eur, z toho 300 - 300 Eur dostali 
obidve Rodičovské združenia a 495,- Eur zostalo pre Obec.  
Členovia finančnej komisie žiadali starostku o preukázanie plnenia rozpočtu výdavkov 
obecnej oslavy. Starostka tejto žiadosti samozrejme vyhovela a rokovanie sa uskutočnilo pred 
zasadnutím OZ.  
 
     Dňa 5.7.2019 v obci Tiszakürt v MR sa uskutočnilo stretnutie 6 priateľských obcí pod 
spoločným názvom "Kürt". Hostiteľská obec všetky programy ako aj pohostenie zabezpečila 
na vysokej úrovni.  
 
    Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č. 55/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. Berie na vedomie - informatívne hlásenie starostky obce  
 

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 

 
 
K bodu č.10 – Prejednanie ďalších otázok a žiadostí 
 
    A./ Poľnohospodárske družstvo Kútniky, ako člen skupiny Dan Agrar Slovakia – 
podalo žiadosť o vydanie stanoviska k územnému konaniu, t.j. vydanie stanoviska obce k 
projektu "Modernizácia farmy Solary". Žiadosť obdŕžali poslanci elektronicky.  Vzhľadom na 
to, že modernizácia farmy nie je lahostajná vec, starostka sa rozhodla túto žiadosť prerokovať  
na OZ, napriek tomu, že hodnotenie žiadosti je v právomoci Obecného úradu a nie OZ. Na 
dnešné zasadnutie by sa mali dostaviť osobne predstavitelia PD Kútniky, aby sa vyjadrili k 
projektu, ale zo zdravotných dôvodov ospravedlnili svoju neprítomnosť. Vzhľadom k tomu, 
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že Solary patrí do katastrálneho územia obce Ohrady, ale obyvatelia z hľadiska evidencie 
pobytu patria do obce Horné Mýto, preto pri vydávaní stanoviska k projektu budeme skúmať 
aj stanovisko obce Horné Mýto, resp.  i názory v blízkosti žijúcich obyvateľov.  
Nakoľko predstavitelia PD Kútniky nie sú prítomní na dnešnom zasadnutí, preto starostka 
obce doporučuje odročiť žiadosť na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva, na ktoré 
budú pozvaní predstavitelia žiadateľa ako aj starosta obce Horné Mýto a zástupcovia 
obyvateľov. 
 
Po prerokovaní starostka obce dala hlasovať a OZ vynieslo 

uznesenie č. 56/7OZ/2019 

v ktorom obecné zastupiteľstvo : 

A. Odročí - žiadosť Poľnohospodárskeho družstva Kútniky 
 

            Hlasovanie:   za / proti / zdržal sa :      9 / 0 / 0 

 
 
    B/  Vyhodnotenie a schválenie kultúrno-spoločenských podujatí - od posledného 
zasadnutia OZ sa konali viaceré kultúrno-spoločenské podujatia : 
 
    B1/ Medzinárodný deň detí - dňa 1. júna Csemadok, obecné zastupiteľstvo, miestny 
podnikatelia a rodičia už tradične zorganizovali oslavu MDD. Kopec detí, mládeže a rodičov 
si prišlo užiť tento deň plný zábavy a športu.  Všetkým, ktorí prispeli k oslave Dňa detí 
srdečne ďakujeme. 
 
    B2/ Blahoželanie jubilantom - dňa 23. júna obecné zastupiteľstvo pozývalo občanov, ktorí 
v prvom polroku 2019 oslávili okrúhle životné jubileum od 50 rokov a viac. Bolo pozývaných 
19 mužov a 14 žien. Každému jubilantovi starostka obce po zápise do pamätnej knihy 
zablahoželala a odovzdala kyticu a malý darček. Jubilanti v druhom polroku budú taktiež 
pozvaní do kultúrneho domu na deň 30. novembra 2019 o 17.00 hod. Starostka preto žiada 
OZ o schválenie tohto dátumu k uskutočneniu tejto udalosti. 
 
 

    B3/ Slávnostné kladenie vencov pri soche Sv. Štefana a požehnanie nového chleba - 
dňa 24. augusta spoločne s rímskokatolíckou komunitou sme organizovali slávnostné kladenie 
vencov pri soche Sv. Štefana a v rámci oslavy sa uskutočnilo požehnanie nového chleba. Po 
oficiálnej časti nasledovalo malé pohostenie a priateľské posedenie zúčastnených pred 
tunajším Farským úradom.  Starostka obce poďakovala všetkým, ktorí prispeli k oslave.  
 
 

    B4/ Rozlúčka s letom - dňa 29. augusta Csemadok, obecné zastupiteľstvo, miestny 
podnikatelia a rodičia už tradične zorganizovali akciu „Nyárbúcsúztató - Rozlúčka 
s letom“.  Podujatie bolo usporiadané na Detskom ihrisku ako obvykle. Účasť detí ako aj 
rodičov bola veľmi vysoká a pripravený program bol pestrý a zábavný. Celé toto príjemné 
podujatie sme uzavreli ohniskom na veľké potešenie detí. 
 
    B5/  Tradičný folklórny festivál „Apáink öröksége – Dedičstvo otcov“ - dňa 31. augusta 
v miestnom Kultúrnom dome miestna Ženská spevácka skupina pomocou Obecného úradu, 
z dotácie  od  TTSK a z dotácie fondu  na podporu kultúry národnostných menšín 
zorganizovala v poradí 19. medzinárodný folklórny festivál. Okrem zahraničných a domácich 
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speváckych skupín vystúpili aj deti z materskej školy.  Starostka obce zdôraznila, že spevácka 
skupina je súčasťou nášho dedičstva, preto naše tradície musíme nielen zachovať ale aj 
rozvíjať. Dbať na to aby sa viac ľudí zúčastnilo na takýchto podujatiach.  Na záver povzbudila 
záujemcov, ktorí radi spievajú, aby sa stali členmi speváckej skupiny. 
 
    B6/ Rodinný športový deň s varením - akcia sa uskutočnila dňa 7. septembra, ktorej 
hlavným iniciátorom bola komisia vzdelávania a kultúry, mládeže a športu, náboženských 
aktivít a spoločenských organizácií. Okrem obecného zastupiteľstva aj spoločenské 
organizácie sa zapojili aktívne do akcie, pripravili rôzne jedlá. Počas akcie prebiehali športové 
aktivity zamerané pre deti, ich rodičov ale aj i skupiny známych. Išlo hlavne o zábavu, o 
aktívne využitie voľného času rodín so svojimi priateľmi. Hudbu zabezpečil Gőző Bugár.   
Z úspešnej akcie bola zverejnená aj reportáž v regionálnom týždenníku "Žitný ostrov - 
Csallóköz".  
Starostka obce vyjadrila poďakovanie všetkým, ktorí akoukoľvek formou prispeli k zabezpe-
čeniu  nezabudnuteľného zážitku zúčastnených.  
      
    Plánované kultúrne akcie : 
 

    B7/ Slávnostné uvítanie novorodencov - je plánované na deň 25. októbra so začiatkom  
o 16.oo hod. podobne ako v predchádzajúcich rokoch krátky kultúrny program s vystúpením 
detí z MŠ, slávnostný prejav a obdarovanie novorodencov. Starostka obce doporučuje, aby 
sumu 67,- Eur na jedno dieťa zaokrúhlili na 70,- Eur.   Starostka navrhuje schváliť dátum 
podujatia ako aj zaokrúhlenie sumy peňažného daru. 
 
    B8/ Deň dôchodcov - je plánované na deň 20. novembra so začiatkom o 14.oo hod. 
podobne ako v predchádzajúcich rokoch. Dôchodcovia dostanú jednorazový finančný dar vo 
výške 13,- Eur / osoba. Kultúrny program bude zabezpečený s vystúpením detí zo ZŠ. 
 
     C/ Bežné a plánované projekty : 
       
     C1/ Revitalizácia centra obce - dňom 1. augusta boli zahájené stavebné práce projektu, 
dodávateľom stavby podľa výsledku verejného obstarávania sa stala firma BALA a.s., 
náklady stavby činia 906.000, EUR.  O zahájení stavebných prác sme informovali občanov 
obce na webovej stránke obce, cez regionálnu televíziu  ak aj na FB stránke obce. Vyskytli sa 
problémy pri výrube stromov a drevín, nakoľko neznáma osoba podala obvinenie proti 
výrubu na políciu ako aj na Inšpektorát životného prostredia. Konalo sa šetrenie vo veci, kde 
kontrolným orgánom boli poskytnuté všetky potrebné informácie i dokumenty. Starostka obce 
informovala prítomných, že pred začatím prác prerokovala s Okresným úradom, odbor ŽP 
ako i s ochranármi  prírody, aké kroky treba podniknúť pred začatím výrubu drevín. 
Stavebné práce musíme dokončiť do 31. decembra 2019 a vyúčtovanie spracovať do 29. 
februára 2020. Nakoľko spoluúčasť obce bude hradená z bankového úveru podľa uznesenia 
číslo : 111/12/OZ/2016 predchádzajúceho obecného zastupiteľstva zo dňa 11.októbra 2016, 
preto starostka obce žiada poslancov, aby ju poverili s vyžiadaním ponúk na úver od bánk.  
 
      C2/ Rekonštrukcia budovy Obecného úradu - prebieha proces verejného obstarávania, 
dňa 5. septembra sme dostali ex - ante výsledky kontroly verejného obstarávania sú v 
poriadku, preto do 4. októbra uchádzači si môžu zadávať svoje cenové ponuky.  
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     C3/ Kanalizácia obce - prebieha proces verejného obstarávania, dňa 12. septembra sa 
uskutočnilo otváranie cenových ponúk, ešte sa koná vyhodnotenie ponúk a po vyhodnotení  sa 
uskutoční elektronická aukcia.  
 
     C4/ Vôňa bylín našich regiónov - projekt sme uchádzali spoločne s českým partnerom, 
projekt už bol kladne posúdený a schválili našu žiadosť o poskytnutie dotácie vo výške 
32 603,79 EUR.  Spoluúčasť obce činí 1630,20 Eur.  Náklady na revitalizáciu parku činia 
24 000,- Eur a ostatné finančné prostriedky budú na krytie nákladov manažmentu projektu, na 
marketing a na pohostenie českého partnera.  
 
    C5/ Vodozádržné opatrenia - teraz vybavujeme stavebné povolenie, po vyhotovení 
stavebného povolenie si podáme žiadosť o poskytnutie dotácie. Výzva je otvorená do  
31. decembra.  
 
 
      D/ Zber odpadu, veľkoobjemového odpadu od domácností, elektronického odpadu a   
          zber papiera 
      

     D1/ Projekt Zelená Kukkonia - v rámci projektu Zelená Kukkonia sa dňa 28. septembra 
2019 sa uskutoční brigáda na zber odpadu s názvom Očistime spoločne Žitný ostrov. Vrecia a 
rukavice budú zabezpečené. Zraz pred hasičskou zbrojnicou. Medzi účastníkmi, za každú 
obec budú vylosované 2 VIP Silver lístky na zápas DAC - Trenčín. Srdečne očakávame 
každého. 
 
     D2/ Zber veľkoobjemového odpadu, elektronického odpadu a papiera - zber sa 
uskutoční v dňoch 11. - 14. októbra. Veľkokapacitné kontajnéry budú umiestnené na dvore 
bývalej traktorovej stanice PD Ohrady ako doteraz. V určenom termíne občania si môžu 
vynášať veľkoobjemový odpad.  Elektronický odpad budú zbierať pracovníci obce, preto 
prosíme občanov, aby najneskôr do 8. septembra nahlásili na obecný úrad, že mienia 
odovzdať elektronický odpad.  
Kontajnéry na papier budú umiestnené na dvore Základnej školy. Občania si môžu odovzdať 
odpadový papier v čase od 30. septembra do 3. októbra. Prosíme občanov, aby zvlášť triedili 
kartónový papier a zvlášť mäkký papier, t.j. noviny.  
 
 
     E./ Medzinárodný festival tradičných chutí obcí „Kürt“ v Mostovej – starostka obce 
informovala prítomných, že dňa 12. októbra sa koná 4. Medzinárodný festival tradičných 
chutí obcí „Kürt“ v Mostovej, na ktorý sme dostali pozvanie. Podobne ako v predchádza-
júcich rokoch aj teraz plánujeme sa zúčastniť na festivale. V tomto roku našu obec budú 
reprezentovať rybári a poľovníci a budú variť sviečkovú so žemľovými guľkami.    
 
 
 

      K bodu č.11/  Diskusia 
  
     Gabriel Csikmák - miestna komunikácia do časti obce "Sziget" je vo veľmi zlom stave, či 
by sme nemohli nijakým spôsobom vykonať aspoň menšiu úpravu? 
Starostka obce: Žiaľ nemáme ani pracovnú silu, ani finančné prostriedky na opravu, ale však 
pri príležitosti zberu odpadov by sa mohla zorganizovať brigáda na tento úsek -  naplnili by sa 
jamy už z jamy vybitým drveným asfaltom a makadámom. 
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     Mónika Bazsó - kontajnér na sklo v blízkosti ich rodinného domu už dávno nebol 
vyprázdnený a občania už ukladajú fľaše a sklo okolo kontajnéra.  
Starostka obce: Zahlásime a vybavíme odvoz. 
 
     Gabriel Csikmák - autobusové zastávky sú dosť v dezolátnom stave, bolo by dobré 
vykonať rekonštrukciu.  
Starostka obce : Plánujeme realizovať v budúcnosti, náklady na opravu zaradíme medzi 
výdavky do budúcoročného rozpočtu.  
 
     Ing. Golha Orbánová Elvíra - pozitívne hodnotila, že poslanci dostali vopred elektronicky 
všetky materiály vrátene aj žiadostí, ktoré  boli prejednané na dnešnom zasadnutí a prosí, aby 
to tak bolo aj v budúcnosti. 
 
     Jolán Gányovics - v cintoríne máme málo kontajnérov na sklo, či by sme nemohli 
umiestniť ďalší? 
Starostka obce: Zatiaľ máme málo kontajnérov, máme prísľub že ešte dostaneme v 
budúcnosti, potom môžeme umiestniť ďalší kontajnér.  
 
 
 
 

     K bodu č.12/  Prijatie uznesenia 
 
     Návrh uznesenia č. 57  k programovému bodu č.  10 - ďalšie aktuálne otázky a žiadosti   
predniesla predsedkyňa  návrhovej komisie PaedDr. Zuzana Bíróová nasledovne 

Uznesenie č. 57/7OZ/2019 

 
v ktorom obecné zastupiteľstvo v Ohradoch :  

1. B e r i e     n a     v  e  d o m i e: 
 
 1.A. Informatívne hlásenie starostky obce o uskutočnených kultúrno-spoločenských  
         podujatiach v obci 
 1.B. Informatívne hlásenie starostky obce o plánovaných kultúrno-spoločenských           
         podujatiach ako Slávnostné uvítanie novorodencov a Deň dôchodcov  

     1.C. Informatívne hlásenie starostky obce o bežných a plánovaných projektoch 
     1.D. Informatívne hlásenie starostky obce o plánovanom zbere odpadu, veľkokapacitného  
             a elektronického odpadu a papiera   
      1.F. Informatívne hlásenie starostky obce o plánovanej účasti na 4. Medzinárodnom  
             festivale tradičných chutí obcí „Kürt“ v Mostovej dňa 12.10.2019 
  
 

2. S c h v a ľ u j e : 
 
    2.A.  Usporiadať „Slávnostné uvítanie  novorodencov“ a poskytnúť jednorazový finančný 
             dar novorodencom vo výške 70,- Eur  pre každé dieťa 
    2.B.  usporiadať  „Deň dôchodcov“ a poskytnúť jednorazový finančný dar vo výške 13,-  
             Eur každému dôchodcovi 
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    2.C.  Účasť na 4. Medzinárodnom festivale tradičných chutí obcí „Kürt“ v Mostovej dňa     
             12.10.2019 

 
 
3. P o v e r í : 
 
3.1.  Starostku obce vyžiadať ponuku na bankový úver od jednotlivých bánk na financo- 
        vanie spoluúčasti nákladov projektu "Revitalizácia centra obce Ohrady" 

 
 
 

     K bodu č. 13./ Záver 
 
     V závere starostka obce si podelila s poslancami ako aj občanmi obce cez káblovej 
televízie o pár svojich  myšlienok, ktoré sa týkajú jej prácu a prácu obecného zastupiteľstva. 
So sklamaním konštatovala, že občania obce v poslednom období viackrát hodnotili jej prácu 
ako aj prácu celého obecného zastupiteľstva negatívnou kritikou. Odmieta neopodstatnené 
sťažnosti a negatívne pripomienky. 
Žijeme v období premien, každý má inú predstavu o zmenách, niektorí by chceli rýchlejším 
tempom, druhý zas pomalším. Prosí každého, aby sme si vážili jeden druhého, rešpektujme sa 
navzájom a neurážajme jeden druhého. Mali by sme sa zamerať na medziľudské vzťahy, ktoré 
sú v dnešnom rýchlom svete veľkou prekážkou spokojného a kľudného spolunažívania.  
Pomôžme si navzájom, spoločnými silami by sme mali zveľaďovať obec s cieľom zlepšiť a 
spríjemniť život občanov našej obce, ale to nejde bez úsilia každého jedného z nás, to nejde 
bez vzájomnej spolupráce a istej dávky tolerancie, trpezlivosti a vzájomného pochopenia.  
 
     Nakoniec starostka obce poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie 
obecného zastupiteľstva vyhlásila za ukončené. 
 
 
 
V Ohradoch, dňa 27.09.2019 
 
 
Overovatelia:         ....................................................             ..................................................... 
                               Ing. Golha Orbánová Elvíra PhD.                        Norbert Fekete 
 
 
 
 
Zapisovateľka: 
Renáta Bíróová 
 
 
 
 

       Ing. Anikó Rabay 
                                                                                                       starostka obce                                                     
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